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Tijdelijke vaccinatielocatie in Stichtse Vecht 
 

Vanaf eind maart tot en met september 2021 wordt de Stinzenhal in Breukelen ingericht als vaccinatielocatie tegen 

COVID-19 voor inwoners van Stichtse Vecht en De Ronde Venen. Ons college beseft zich terdege dat een 

vaccinatielocatie in de Stinzenhal impact heeft op de wijk Broeckland en de gebruikers van de hal. Gezien het 

belang van vaccinatie en volksgezondheid, zijn we akkoord gegaan met het verzoek van GGD regio Utrecht 

(GGDrU) om deze locatie beschikbaar te stellen. Bovendien is de Stinzenhal de enige locatie in onze regio die aan 

de landelijke richtlijnen voldoet. Met het beschikbaar stellen van de hal komt er een  vaccinatielocatie die 

laagdrempelig en dichtbij is voor onze inwoners.  

De Stinzenhal wordt in eerste instantie gebruikt voor het vaccineren van thuiswonende 60-plussers zonder 

medische aandoening uit Stichtse Vecht en De Ronde Venen. Daarna wordt de locatie gebruikt voor vaccinatie van 

de doelgroep 18 tot 60 jaar uit Stichtse Vecht.   

Locatie Stinzenhal voldoet aan alle criteria  

Stichtse Vecht en De Ronde Venen hebben vanuit GGDrU de opdracht gekregen om zo snel mogelijk een locatie 

te zoeken waar de inwoners van Stichtse Vecht en De Ronde Venen kunnen worden gevaccineerd. Samen met 

GGDrU is een twintigtal locaties in Stichtse Vecht onderzocht en een aantal locaties in de Ronde Venen. Uit dit 

onderzoek bleek dat de Stinzenhal in Breukelen de enige locatie is die voldeed aan de landelijke richtlijnen. Een 

belangrijke eis is dat de vaccinatie op een geordende en professionele wijze, conform richtlijn, uitgevoerd kan 
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worden. Daarnaast is het van belang dat de locatie ‘COVID-19-proof’ is, voor langere periode beschikbaar en goed 

te bereiken is.  

Impact op omwonenden en gebruikers  

We realiseren ons dat de komst van de vaccinatielocatie in de Stinzenhal impact heeft op de wijkbewoners en op 

de huidige gebruikers van de sporthal. Bijvoorbeeld vanwege overlast door extra verkeer door de wijk en omdat de 

gebruikers van de sporthal moeten uitwijken naar een andere locatie. Daarom informeren we hen zorgvuldig. De 

omwonenden informeren we via een Wijkbericht. Ook de gebiedsregisseur houdt een vinger aan de pols in de wijk. 

Inwoners kunnen met hun vragen terecht bij het informatienummer van de gemeente. Voor de huidige gebruikers 

van de Stinzenhal moeten we een alternatieve sportplek zoeken. Daarover gaan we met hen in gesprek. In overleg 

met de Veiligheidsregio Utrecht en GGDrU wordt een veiligheidsplan inclusief verkeersplan opgesteld. 

------------------- 

Stand van zaken Tweede Kamerverkiezingen 
 

De voorbereidingen voor de inrichting van de stemlocaties – waaronder de drive-thru bij het Van der Valk-hotel in 

Breukelen – verlopen voorspoedig. Inmiddels zijn ook de stempassen bezorgd. Bij de stempas zat een 

begeleidende brief van de burgemeester met de oproep om te gaan stemmen. De brief was toegespitst op 

verschillende doelgroepen, zoals jongeren die voor het eerst gaan stemmen en inwoners van 70 jaar en ouder. Om 

de opkomst verder te bevorderen wordt er in onder meer de VAR en online uitgebreid gecommuniceerd over de 

verkiezingen. 

De stembureauleden en gastheren/gastvrouwen krijgen binnenkort instructie over het stemproces en de diverse 

maatregelen in het stembureau tegen de verspreiding van het coronavirus.  

Overleg met het Platform Gehandicapten Stichtse Vecht 

Er heeft inmiddels overleg plaatsgevonden met het Platform Gehandicapten Stichtse Vecht. Met hen is besproken 

welke maatregelen er worden genomen om de toegankelijkheid van de stembureaus te waarborgen en welke extra 

maatregelen er gelden in verband met het coronavirus. De input van het platform is onderdeel van de 

voorbereidingen op de verkiezingen. 

Brief aan zorginstellingen  

Vanuit het ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK) is er een brief aan zorginstellingen 

gestuurd inzake de Tweede Kamerverkiezingen. In deze brief wordt aandacht gevraagd voor het direct 

doorgeleiden van de stempassen en de tweede zending met briefstembescheiden aan de bewoners van de 

verpleeg- en verzorgingshuizen. Daarnaast wordt er ook stilgestaan bij briefstemmen, stemmen in het stemlokaal 

en stemmen per volmacht. Tot slot wordt aangegeven waar meer informatie hierover te vinden is. 

Landelijk telefoonnummer voor vragen van 70-plussers over briefstemmen 

Voor vragen over het stemmen per brief kunnen kiezers van 70 jaar en ouder terecht bij het landelijke nummer 

0800-1351. De telefoonlijn is 7 dagen per week, van 08:00 - 20:00 uur bereikbaar. Meer informatie over de 

verkiezingen is te vinden op de gemeentelijke website. 

------------------- 

http://www.stichtsevecht.nl/verkiezingen
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Informatiebeveiliging Burgerzaken op orde 
 

Jaarlijks wordt de kwaliteit van de beveiliging van de Basisregistratie Persoonsgegevens (BRP) en de uitgifte van 

reisdocumenten en rijbewijzen gecontroleerd. Ook wordt er elk jaar een informatiebeveiligingsplan opgesteld. Het 

belangrijkste doel is het voorkomen van fraude en misbruik en het minimaliseren van de kans op diefstal. 

Uitkomsten controle 2020 

Uit de controle van 2020 is gebleken dat aan alle vereisten is voldaan, zowel voor de BRP als voor de uitgifte van 

reisdocumenten en rijbewijzen. 

De gemeente voldoet in voldoende mate aan de door het rijk gestelde normen voor vertrouwelijkheid, 

beschikbaarheid en controleerbaarheid. De kwaliteit van de BRP is goed. Er hebben in 2020 geen incidenten 

plaatsgevonden en uit de jaarlijkse testen is gebleken dat alle systemen naar behoren werken. Werkwijzen worden 

juist toegepast en medewerkers worden periodiek (bij) geschoold.  

Informatiebeveiligingsplan 2021 

Het beveiligingsplan 2021 is gebaseerd op de evaluatie en controle van 2020. In het beveiligingsplan zijn de 

procedures en maatregelen opgenomen die in de dagelijkse praktijk worden gebruikt. Jaarlijks wordt getoetst of 

deze worden nageleefd en werkbaar zijn en zo nodig geactualiseerd.    

------------------- 

Veiligheidscijfers 2020 
 

Via deze raadsinformatiebrief informeren wij u over de objectieve en subjectieve veiligheidscijfers van 2020.  

Jaarlijks informeren wij u door middel van de Veiligheidseffectrapportage (VER) over de uitvoering van het 

veiligheidsbeleid. Hierin worden de objectieve veiligheidscijfers beschreven. Daarnaast is in september 2020, in 

navolging van eerdere edities (2014 en 2017), de driejaarlijkse Monitor Veiligheid en Leefbaarheid (MVL) 

afgenomen onder de inwoners. Deze monitor staat stil bij het persoonlijke veiligheidsgevoel van inwoners. Door 

deze twee te combineren, ontstaat een complementair beeld van de veiligheid in Stichtse Vecht.  

Uitkomsten VER 2020  
In het Integraal Veiligheidsplan (IVP) 2019-2022 is de ambitie gesteld dat het huidige veiligheidsniveau van 2018 

behouden blijft. Als gekeken wordt naar de cijfers van 2020 dan zijn wij op de goede weg om deze ambitie te 

halen. In 2020 is de totale criminaliteit in Stichtse Vecht met 15% gedaald ten opzichte van 2019. Samen met 

inwoners en veiligheidspartners is hard gewerkt aan het veiliger maken van onze gemeente. Wel kan gesteld 

worden dat Covid-19 ook op de veiligheidscijfers van invloed is geweest. In de cijfers is een daling van de 

traditionele vormen van criminaliteit goed te zien.  

Het thuiswerken is naar alle waarschijnlijkheid de hoofdoorzaak van de dalingen in woninginbraken, autokraken, 

ongevallen op de weg en vernielingen. Andere maatregelen om verspreiding van het coronavirus te voorkomen, 

zoals de sluiting van winkels en horeca, verklaren de daling van het aantal zakkenrollen. Tegelijkertijd zien wij de 

coronacrisis ook als de grootste oorzaak van de relatief forse stijgingen in jongerenoverlast, winkeldiefstallen en 

bedrijfsinbraken. Ook in de stijging van online fraude heeft de coronacrisis een rol gespeeld. De afgelopen jaren 

zagen wij al een stijging van online fraude, maar het plotselinge thuiswerken en de groeiende hoeveelheid van 

digitale middelen om thuis te kunnen werken, bieden meer gelegenheid voor deze vorm van criminaliteit.  

Op het gebied van cyberveiligheid is gezamenlijk met de Ronde Venen een plan opgesteld om meer aandacht te 

vragen voor dit onderwerp in 2021. Daarnaast sluit Stichtse Vecht aan bij Hackshield, een cybergame voor 

kinderen. Op het gebied van jongerenoverlast wordt veel samengewerkt met Jeugd-Punt en Politie. Gezamenlijk 

wordt gekeken naar zogenoemde ‘hotspots’ en daar waar nodig worden groepsscans uitgevoerd. 
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Uitkomsten MVL 2020 

De MVL is een signaleringsinstrument dat in beeld brengt hoe veilig inwoners zich op een bepaald moment voelen, 

maar niets zegt over de bron van gevoelens van onveiligheid. Het kan zijn dat in een straat of buurt al jaren geen 

inbraken, diefstallen of andere incidenten hebben plaatsgevonden, maar dat inwoners zich toch onveilig voelen. 

Uit de MVL 2020 blijkt dat inwoners zich de afgelopen jaren iets minder veilig zijn gaan voelen. Gemeentebreed is 

het rapportcijfer over veiligheid gedaald van een 7,1 in 2017 naar een 6,8 in 2020. Zeven op de tien respondenten 

(70%) ervaart overlast van auto’s die te hard rijden. Ook hondenpoep (69%) en rommel op straat (62%) wordt door 

hen als overlast ervaren. Bijna de helft (47%) van de respondenten geeft aan overlast te ervaren van groepen 

jongeren. In 2014 was dit nog 33%. Doordat inwoners vanwege de coronamaatregelen voor een groot deel thuis 

waren, hebben zij mogelijk ook andere en/of meer overlast ervaren dan in voorgaande jaren. In de objectieve 

criminaliteitscijfers is dit ook terug te zien. De coronamaatregelen zullen daarom ook van invloed zijn geweest op 

de uitkomsten van de ingevulde enquêtes.  

Hoewel het algehele beeld iets minder positief is dan in voorgaande jaren, valt in de monitor op dat de gemiddelde 

rapportcijfers in Maarssenbroek voor veiligheid en leefbaarheid in 2020 lager liggen dan in de andere kernen. De 

MVL is afgenomen kort na een onrustige periode in de zomer van 2020 in Maarssenbroek, toen in een korte 

periode enkele losstaande incidenten begrijpelijkerwijs voor onrust onder zorgden. Dit verklaart zeer waarschijnlijk 

de lagere scores in Maarssenbroek. De uitkomsten van de veiligheidsmonitor zijn een onderdeel van het opstellen 

van het nieuwe IVP. Aan de hand van de uitkomsten van de MVL wordt gekeken welke ambitie er gesteld kan 

worden. De resultaten van de monitor worden gedeeld met alle vakteams die zich met leefbaarheid en veiligheid 

bezighouden.  

Vervolg 

Vanuit de raad is de wens uitgesproken om meer wijkgericht informatie te verzamelen. Daarbij staat nadrukkelijk 

het veiligheidsgevoel in de wijk centraal. De MVL wordt nu driejaarlijks afgenomen en is het startpunt voor het 

opstellen van het nieuwe IVP. Om een beter beeld te krijgen van wat er op het gebied van veiligheid speelt in 

Stichtse Vecht wordt deze monitor voortaan tweejaarlijks afgenomen. Hiervoor zal Stichtse Vecht aansluiten bij de 

landelijke veiligheidsmonitor.  

Daarnaast wordt gekeken hoe meer inzicht verkregen kan worden in het veiligheidsgevoel van de inwoner. Door 

regelmatig de wijk in te gaan en het gesprek met inwoners aan te gaan, willen wij de beleving van leefbaarheid en 

veiligheid in de wijk beter in beeld krijgen. Zodra de maatregelen tegen het coronavirus dit toelaten, zullen wij meer 

zichtbaar in de wijk aanwezig zijn in de vorm van de Tent in de wijk. Tot die tijd wordt gekeken naar alternatieven, 

denk aan een online Tent in de wijk cq. vragenuur.  

In de VER 2021 willen we nadrukkelijker dan nu de beleving van leefbaarheid en veiligheid een plek geven. Hiertoe 

willen we onder meer interviews met sleutelfiguren in de wijk zoals wijkcommissies, coördinatoren van 

WhatsAppgroepen of leden van een buurtsignaleringsteam integreren in de VER. Aan inwoners zal gevraagd 

worden wat hun beeld is van het afgelopen jaar. Daarnaast zullen interviews met afgenomen worden van 

professionals uit de wijk, zoals de wijkagenten en de jongerenwerkers. Door de objectieve cijfers, de eigen 

ervaringen uit de wijk en de interviews van verschillende inwoners/professionals te bundelen, verwachten wij een 

completer beeld te kunnen presenteren van de veiligheid en het veiligheidsgevoel in Stichtse Vecht.  

------------------- 

Kastanjeboom Harmonieplein 

De Kastanjeboom is ziek 

 

Elk jaar wordt een derde deel van de bomen in onze Gemeente Stichtse Vecht gecontroleerd op veiligheid en 

vitaliteit. In het najaar van 2020 is een deel van de bomen in onze gemeente onderzocht. Ook de monumentale 

kastanjeboom op de hoek Harmonieweg/Bolensteinsestraat is eind vorig jaar onderzocht. Uit deze 
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veiligheidscontrole is gebleken dat deze boom de kastanjebloedingsziekte heeft. Daarnaast is er de 

dikrandtonderzwam waargenomen. Beide infecties betekenen op den duur het einde van de boom. Deze 

aantastingen kunnen erg agressief zijn. Op dit moment is het advies de boom jaarlijks te controleren en het dode 

hout eruit te snoeien. Dat gaan we dan ook doen.  

We voeren dit jaar groot technisch onderzoek uit naar de aantasting van de boom. 

Dit jaar rond het tweede kwartaal vindt er groot technisch onderzoek plaats. Dit gebeurt door een boomspecialist. 

Deze specialist gaat de bomen nader onderzoeken met scans en bekijken hoe ver de aantasting ontwikkeld is in 

de boom. Dit gebeurt een keer per jaar, voor alle bomen in de gemeente die daarvoor in aanmerking komen. Ook 

de kastanjeboom aan de Harmonieweg wordt in dit onderzoek meegenomen. 

 

Het onderzoek moet duidelijk maken hoe lang de boom nog kan blijven staan. 

De oude kastanjeboom is begonnen aan de aftakelingsfase van zijn leven. Dit betekent dat de boom gevoeliger is 

voor ziektes en gebreken. De boom zal niet al te lang meer veilig kunnen blijven staan. Zonder nader onderzoek is 

het voor ons niet duidelijk wat de voorspelde einddatum van de boom zal zijn. De boomspecialist kan antwoord 

geven op de vraag of de boom nog vitaal genoeg is om een tijd te blijven staan. Een grote oude boom kan soms 

nog 10 jaar verder zonder voor problemen te zorgen, maar soms is het de eerstvolgende storm al dat hij om ligt. 

Een specialistisch onderzoek helpt ons beter inschatten wat de juiste keuze is. Op basis van dit onderzoek kunnen 

we bepalen of de herinrichting van het Harmonieplein een goed moment is om de boom te vervangen met oog op 

de voorspelde ‘einddatum’ of dat de boom nog een flink aantal jaar kan blijven staan? Conform de wens van 

omwonenden zal de boom zo lang mogelijk blijven staan als verantwoord is. Na het technisch onderzoek in het 

tweede kwartaal van dit jaar, informeren wij u over de uitkomsten van het onderzoek en hoe we vanuit daar verder 

gaan.  

------------------- 

Bezwaar tegen naheffingsaanslag omzetbelasting 

Beek & Hoff 
 

In december vorig jaar heeft het college besloten een vrijwillige verbetering in te dienen voor de omzetbelasting 

inzake de verkoop van het voormalige gemeentehuis Beek & Hoff in Loenen aan de Vecht. Een vrijwillige 

verbetering betekent dat de gemeente op eigen initiatief een correctie doet op de eigen aangifte. Hierover is 

contact geweest met de kopers. Tussen partijen bestaat verschil van inzicht of bij deze transactie BTW 

verschuldigd is. Om de positie van de gemeente bij het verhalen van de BTW op de kopers te borgen, heeft het 

college besloten pro forma bezwaar te maken tegen de door de Belastingdienst opgelegde naheffingsaanslag. 

 

------------------- 
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Herontwikkeling sportpark Broekdijk en nieuwbouw 

Broeckland college 
 

Via deze Raadsinformatiebrief wordt u geïnformeerd over de herontwikkeling van het sportpark Broekdijk en de 

nieuwbouw van het Broeckland college in Breukelen. 

 

Wij hebben opdracht verstrekt voor het opstellen van een businesscase Broeckland College en LTV Breukelen. In 

deze businesscase worden – naast de mogelijke verplaatsing van het tennispark naar het meest noordelijk gelegen 

veld van voetbalvereniging FC Breukelen - de verbouwmogelijkheden op de bestaande locatie van het Broeckland 

College en nieuwbouw van het Broeckland College op de locatie op en rond het sportpark Broekdijk meegenomen. 

Alle aspecten op het gebied van sport, onderwijs en volkshuisvesting zullen in de businesscase ruimtelijk en 

financieel integraal worden uitgewerkt. 

 

Wij vinden het wenselijk dat alle mogelijke varianten op de genoemde aspecten worden onderzocht. Op basis 

hiervan kan dan worden bepaald of er een voorkeursvariant is of dat de scope met betrekking tot de huisvesting 

van het Broeckland college verder verbreed moet worden. Deze verbreding zou kunnen inhouden dat er andere 

locaties dan nieuwbouw op de huidige locatie of verplaatsing naar het sportpark onderzocht worden. 

 

Voordat uitvoering aan deze opdracht wordt gegeven zullen wij het onderwerp voorleggen tijdens de commissie 

Fysiek Domein van 9 maart omdat tijdens de raadsvergadering van 2 maart een motie over dit onderwerp is 

aangehouden. De commissie zal zich kunnen uitspreken over de door het college voorgestelde vervolgstappen 

zoals in deze RIB gemeld, waarna wij een wijkbericht zullen laten uitgaan. 

 

------------------- 

 


